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ZAPISNIK 
sa 110. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 20. jula 2015. godine 
 

Sjednica je počela u 10:00 časova. 
Predsjedavao je Aleksandar Damjanović, predsjednik Odbora.  
Sjednici su prisustvovali poslanici: Zoran Jelić, Veljko Zarubica, Rešid Adrović, 

Filip Vuković, Almer Kalač, Nik Gjeloshaj, Milutin Đukanović i Goran Tuponja.  
Odsustvo sa sjednice najavio je poslanik Srđan Milić. 
Sjednici nijesu prisustvovali poslanici: Damir Šehović, Nebojša Medojević i 

Strahinja Bulajić. 
U svojstvu predstavnika predlagača sjednici prisustvovali poslanica Azra Jasavić 

i Zoran Vukčević, predsjednik Odbora direktora Investiciono-razvojnog fonda Crne 
Gore AD.  

Sjednici je, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore, prisustvovala 
Vasilija Obradović, predstavnica NVO Instituta Alternativa. 

Rad sjednice su pratili predstavnici medija. 
  Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno 
odlučivanje. 

Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. PREDLOG ZAKONA O DOPUNAMA ZAKONA O REGIONALNOM 
RAZVOJU, koji su podnijeli poslanici: Azra Jasavić, Srđan Perić, Goran Tuponja i 
Darko Pajović; 

2. PREDLOG ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O POREZU NA DOBIT PRAVNIH 
LICA, koji su podnijeli poslanici: Azra Jasavić, Srđan Perić, Goran Tuponja i 
Darko Pajović; 

3. PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O POREZU NA NEPOKRETNOST, 
koji su podnijeli poslanici: Azra Jasavić, Srđan Perić, Goran Tuponja i Darko 
Pajović; 

4. PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O DOPRINOSIMA ZA 
OBAVEZNO SOCIJALNO OSIGURANJE, koji su podnijeli poslanici: Goran 
Tuponja, Srđan Perić, Azra Jasavić i Darko Pajović; 

5. IZVJEŠTAJ O RADU INVESTICIONO-RAZVOJNOG FONDA CRNE GORE A.D. 
ZA 2014. GODINU I FINANSIJSKI ISKAZI INVESTICIONO-RAZVOJNOG 
FONDA CRNE GORE A.D. SA IZVJEŠTAJEM NEZAVISNOG REVIZORA ZA 
2014. GODINU (na upoznavanje) i 

6. TEKUĆA PITANJA 
 

            *     *     * 
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Prva - četvrta  tačka: U odnosu na set predloga zakona koje su podnijeli poslanici: Azra 
Jasavić, Srđan Perić, Goran Tuponja i Darko Pajović 
 
1. PREDLOG ZAKONA O DOPUNAMA ZAKONA O REGIONALNOM RAZVOJU; 
2. PREDLOG ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O POREZU NA DOBIT PRAVNIH 

LICA; 
3. PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O POREZU NA NEPOKRETNOST I 
4. PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O DOPRINOSIMA ZA OBAVEZNO 

SOCIJALNO OSIGURANJE 
 

predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, predložio je da se o navedenim 
tačkama dnevnog reda vodi objedinjena rasprava, imajući u vidu da su navedeni akti 
predloženi u cilju podsticanja intenzivnijeg privrednog razvoja sjevernog regiona. 

Uvodno obrazloženje dali su predstavnici predlagača zakona, poslanici Azra 
Jasavić i Goran Tuponja, nakon čega je otvorena rasprava.  

U raspravi su učestvovali poslanici: Goran Tuponja, Aleksandar Damjanović, 
Almer Kalač, Zoran Jelić, Filip Vuković i Rešid Adrović. 

 
Odbor je, nakon rasprave, odlučio da podnese Skupštini sljedeće izvještaje: 

1.                                                                  
I Z V J E Š T A J 

o razmatranju  PREDLOGA ZAKONA O DOPUNAMA ZAKONA O REGIONALNOM 
RAZVOJU, koji su podnijeli poslanici Azra Jasavić, Srđan Perić, Goran Tuponja i Darko 

Pajović 
 

Kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača Odbor se upoznao sa 
razlozima predlaganja dopuna Zakona o regionalnom razvoju, kojima se predviđa 
osnivanje državnog poljoprivrednog kombinata sa sjedištem u sjevernom regionu, u 
cilju podsticanja ravnomjernog regionalnog razvoja, kao i donošenje propisa kojim bi 
Vlada definisala način rada, organizaciju i nadležnosti kombinata.  

Na Odboru je iskazan stav da je intencija predlagača dobra, u smislu predlaganja 
mjera za podsticanje razvoja sjevernog regiona, međutim da je predloženo rješenje u 
praksi neodrživo, te da treba sagledati drugi način rješavanja postojećih problema kada 
je u pitanju organizovanje otkupa poljoprivrednih proizvoda, šumskih plodova i bilja. 
Takođe, iskazana je i dilema da li je predloženo zakonsko rješenje u suprotnosti sa 
nedavno usvojenim Zakonom o kooperativama. 

Odbor je konstatovao da bi za primjenu gore navedene dopune bilo potrebno 
obezbijediti finansijska sredstva za narednu budžetsku 2016. godinu, imajući u vidu da 
bi se predloženo zakonsko rješenje primjenjivalo od 1. januara 2016. godine. Takođe, 
ukazano je da će Odbor biti u prilici da kroz Izvještaj o realizaciji Strategije regionalnog 
razvoja 2010-2014, za 2014. godinu sagleda u kojoj mjeri su ostvareni strateški ciljevi koji 
se odnose na regionalni razvoj. 
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Na Odboru je konstatovano da Vlada još uvijek nije dostavila mišljenje o 
Predlogu zakona, koji je u skupštinskoj proceduri od 2. jula 2015. godine, za šta je 
članom 135 Poslovnika Skupštine predviđen rok ne duži od 15 dana. 

Na Predlog zakona o dopunama Zakona o regionalnom razvoju najavljena je 
mogućnost amandmanskog djelovanja. 

Nakon izjašnjavanja, sa četiri glasa „za“ i četiri „uzdržana″ glasa, Predlog zakona 
o dopunama Zakona o regionalnom razvoju nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Almer Kalač. 
2.  

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju  PREDLOGA ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O POREZU NA DOBIT 
PRAVNIH LICA, koji su podnijeli poslanici Azra Jasavić, Srđan Perić, Goran Tuponja i 

Darko Pajović 
 

Odbor se, kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača upoznao sa 
razlozima predlaganja izmjene Zakona o porezu na dobit pravnih lica, kojom se 
predlaže oslobađanje obaveze plaćanja poreza na dobit pravnih lica za period od deset 
godina za privredno nedovoljno razvijene opštine, kao i sve opštine sjevernog regiona. 

Ne sporeći potrebu podsticanja intezivnijeg privrednog razvoja, na Odboru je 
iskazan stav da je postojeće zakonsko rješenje, odnosno period od osam godina za 
oslobađanje obaveze plaćanja poreza na dobit pravnih lica u privredno nedovoljno 
razvijenim opštinama dovoljna podsticajna mjera za potencijalne investitore, te da je 
produženje roka za dvije godine u navedenom slučaju neznatno. 

Na Odboru je konstatovano da Vlada još uvijek nije dostavila mišljenje o 
Predlogu zakona, koji je u skupštinskoj proceduri od 2. jula 2015. godine, za šta je 
članom 135 Poslovnika Skupštine predviđen rok ne duži od 15 dana.  

Na Predlog zakona o izmjeni Zakona o porezu na dobit pravnih lica najavljena je 
mogućnost amandmanskog djelovanja. 

Nakon izjašnjavanja, sa četiri glasa „za“ i četiri „uzdržana″ glasa, Predlog zakona 
o izmjeni Zakona o porezu na dobit pravnih lica nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Almer Kalač. 
3. 

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju  PREDLOGA ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O POREZU NA 

NEPOKRETNOSTI, koji su podnijeli poslanici Azra Jasavić, Srđan Perić, Goran Tuponja 
i Darko Pajović 

 
Kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača Odbor se upoznao sa 

razlozima predlaganja dopune Zakona o porezu na nepokretnost, koja ima za cilj  
poboljšanje, odnosno stimulisanje iskorišćenosti poljoprivrednog zemljišta. Naime za 
poljoprivredno zemljište koje se ne obrađuje, a čija površina iznosi od 5 000 do 150 000 
m2 utvrdila bi se stopa poreza u iznosu od 2% tržišne vrijednosti nepokretnosti. Takođe, 
vlasnici zemljišta koji svoje obradive površine ustupaju na korišćenje organu 
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nadležnom za poslove socijalnog staranja ili drugom nadležnom organu uz saglasnost 
tog organa, bili bi oslobođeni plaćanja poreza na isto. 

Na Odboru je konstatovano da intencija predlagača nije sporna, ali iskazana je 
dilema da li je predloženo rješenje u praksi održivo, s obzirom da su podaci u katastru 
zastarjeli, a da se bez ažuriranih podataka zemljište ne može kategorisati.  

Na Odboru je konstatovano da Vlada još uvijek nije dostavila mišljenje o 
Predlogu zakona, koji je u skupštinskoj proceduri od 2. jula 2015. godine, za šta je 
članom 135 Poslovnika Skupštine predviđen rok ne duži od 15 dana.  

Na Predlog zakona o dopuni Zakona o porezu na nepokretnosti najavljena je 
mogućnost amandmanskog djelovanja. 

Nakon izjašnjavanja, sa četiri glasa „za“ i četiri „uzdržana″ glasa, Predlog zakona 
o dopuni Zakona o porezu na nepokretnosti nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Almer Kalač. 
4. 

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju  PREDLOGA ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O DOPRINOSIMA ZA 
OBAVEZNO SOCIJALNO OSIGURANJE, koji su podnijeli poslanici Goran Tuponja, 

Srđan Perić, Azra Jasavić i Darko Pajović 
 

Odbor se, kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača upoznao sa 
razlozima predlaganja dopune Zakona o doprinosima za obavezno socijalno osiguranje, 
koja se predlaže u cilju motivisanja preduzetnika za otvaranje novih radnih mjesta, pri 
čemu bi se sve stope doprinosa za sjeverni region umanjile za 20%. Takođe, poslodavci 
koji bi otvorili tri radna mjesta, bili bi oslobođeni plaćanja doprinosa na trećeg 
zaposlenog za period od pet godina, od dana zasnivanja radnog odnosa. 
 Na Odboru je bilo mišljenja da su postojeće stope doprinosa niske, te da bi se 
dodatno smanjenje negativno odrazilo na penzije. Takođe, iskazan je stav da je 
potrebno konkretizovati stope doprinosa koje bi se umanjile, kao i precizirati da se 
oslobađanje plaćanja doprinosa na trećeg zaposlenog odnosi isključivo na građane Crne 
Gore. Pojedini poslanici ocijenili su upitnim uticaj predloženih rješenja na fiskalni uticaj 
budžeta države, kao i budžeta lokalnih samouprava. Takođe, iskazan je i stav da 
predložena zakonska rješenja ne bi trebala da se odnose na sve grane privredne 
djelatnosti, te da bi bilo svrsishodno da to budu proizvodna preduzeća. 

Na Odboru je konstatovano da Vlada još uvijek nije dostavila mišljenje o 
Predlogu zakona, koji je u skupštinskoj proceduri od 2. jula 2015. godine, za šta je 
članom 135 Poslovnika Skupštine predviđen rok ne duži od 15 dana.  

Na Predlog zakona o dopuni Zakona o doprinosima na obavezno socijalno 
osiguranje najavljena je mogućnost amandmanskog djelovanja. 

Nakon izjašnjavanja, sa četiri glasa „za“ i četiri „uzdržana″ glasa, Predlog zakona 
o dopuni Zakona o doprinosima za obavezno socijalno osiguranje nije dobio potrebnu 
većinu na Odboru. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Almer Kalač. 
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Peta tačka - IZVJEŠTAJ O RADU INVESTICIONO-RAZVOJNOG FONDA CRNE 
GORE A.D. ZA 2014. GODINU I FINANSIJSKI ISKAZI INVESTICIONO-RAZVOJNOG 
FONDA CRNE GORE A.D. SA IZVJEŠTAJEM NEZAVISNOG REVIZORA ZA 2014. 
GODINU (na upoznavanje) 

Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović podsjetio je da je u skladu sa 
članom 18 Zakona o Investiciono-razvojnom fondu definisana obaveza IRF-a da, Vladi i 
Skupštini Crne Gore, dostavlja izvještaje o radu i godišnje finansijske iskaze sa 
mišljenjem revizora na upoznavanje. 

Takođe, podsjetio je prisutne da je Skupština Crne Gore na trećoj sjednici drugog 
redovnog (jesenjeg) zasijedanja povodom razmatranja Izvještaja o radu Investiciono-
razvojnog fonda za 2012. godinu, 20. novembra 2013. godine, usvojila šest zaključaka. 
Realizaciju navedenih zaključaka Odbor je razmotrio prilikom razmatranja Izvještaja o 
radu Investiciono - razvojnog fonda za 2013. godinu. Tada je konstatovano da su dva 
zaključka (1 i 4 realizovana ) dok su djelimično sprovedena četiri (2, 3, 5 i 6 ).  Ukazao je 
da će Odbor kroz Izvještaj za 2014. godinu sagledati realizaciju navedenih zaključaka. 

Uvodno obrazloženje o Izvještaju o radu investiciono-razvojnog fonda za 2014. 
godinu dao je Zoran Vukčević, predsjednik Odbora direktora Investiciono-razvojnog 
fonda. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Milutin Đukanović, 
Almer Kalač, Veljko Zarubica i Goran Tuponja  

 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
Odbor je konstatovao da je  Izvještaj o radu  Investiciono razvojnog fonda (IRF) u 

skladu sa članom 18 Zakona dostavljen Skupštini Crne Gore na upoznavanje.  
 Odbor se kroz uvodno obrazloženje predsjednika Odbora direktora 

Investiciono-razvojnog fonda (IRF) upoznao sa aktivnostima Investiciono razvojnog  
fonda u 2014. godini u cilju podsticanja i ubrzanja privrednog razvoja Crne Gore kao i 
sa finansijkim poslovanjem Institucije. Aktivnosti Fonda  bile su usmjerene ka  
obezbijeđivanju kreditne podrške  za preko 300 projekata u iznosu od 71,2 mil €, što je 
za 16 mil € više od planiranih sredstava od čega je 41,5 miliona € usmjereno na 
dugoročno, a 29,7 mil € na kratkoročno finansiranje. Konstatovano je da su prosječno po 
jednoj banci u prethodnoj godini plasirana sredstva u privredu cca 37 mil € kao i da je 
prosječna kamatna stopa na bankarskom tržištu iznosila 9,36% dok je prosječna 
kamatna stopa IRF-a iznosila 4%. 
              Odbor se, takođe, upoznao da je u 2014. godini, IRF plasirao kreditna sredstva 
kroz direktno kreditiranje i finansiranje posredstvom banaka za 15 kreditnih linija koje 
su se odnosile na: razvoj posebnih ciljnih grupa (mladi, žene i početnici), rješavanje 
problema nelikvidnosti preduzeća, podršku razvoja prioritetnim sektorima i projektima 
iz oblasti infrastrukture, energetike i zaštite životne sredine. Imajući u vidu regionalni 
aspekt, predsjednik Odbora direktora IRF-a je istakao da su u 2014. godini opštine 
sjevernog regiona i manje razvijene opštine kroz 159 projekata podržane sa 13,1 mil €, 
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centralni region sa 17,1 mil € a južni sa ukupno 11,3 mil €. Takođe naglašeno je da se 
otkupljivanjem potraživanja - faktoringom od privrednih društava i državnih 
preduzeća u iznosu od 29.701.353 € pomoglo preduzećima da ublaže probleme 
nelikvidnosti ili da naplate svoja potraživanja u što kraćem roku.  

Odbor je ocjenio da je Izvještaj o radu IRF-a korektno urađen kao i da je 
metodološki unaprijeđen. Pozitivnim je ocijenjena povećana kreditna aktivnost u 
prethodnoj godini kao i rastući trend ulaganja u prvoj polovini ove godine. 

Na Odboru je konstatovano da je i pored povećanog obima ulaganja u 
2014.godini, nedovoljan iznos sredstava opredijeljen za opštine sjevernog regiona i 
manje razvijene opštine. Konstatovano je  da je u opštine sjevernog regiona i u manje 
razvijene opštine uloženo 45,42 % od ukupno odobrenih sredstava od čega u opštini 
Bijelo Polje 41,28% i ukazano da se iznos odobrenih kreditnih sredstava u velikom broju 
opština, procentualno iskazan kretao u rasponu od 0,05%-1,81%. Naglašena je potreba 
dodatne stimulacije za opštine sjevernog i manje razvijenog regiona kroz još niže 
kamatne stope i povoljnije uslove finansiranja.  

U odnosu na aktivnosti IRF koje se odnose na pitanja vezana za okončanje 
procesa privatizacije tj. prodaje kapitala stečenog u procesu svojinske i upravljačke 
transformacije na Odboru je konstatovano, da postoji  gubitak od oko 72 mil € po 
osnovu pada cijena akcija privrednih društava na tržištu kapitala u kojima Fond ima 
učešće. Ponovo je zatraženo da Fond posebnu pažnju posveti prodaji portfelja hartija od 
vrijednosti kao i restrukturiranju problematičnih plasmana i predloži mjere kako bi se 
zaustavilo dalje obezvređivanje sredstava Fonda. 

U odnosu na segment Izvještaja koji se odnosi na  finansijsko poslovanje, na 
Odboru je konstatovano da su u 2014. godini ukupni prihodi IRF-a ostvareni u iznosu 
od 5.562.504 € dok su rashodi 4.384.383 € kao i da je ostvaren  pozitivan poslovni 
rezultat u iznosu od 1.178.121 €. Nakon uvida u Izvještaj nezavisnog revizora o reviziji 
finansijskih  iskaza za  2014. godinu, na Odboru je zatraženo dodatno objašnjenje o 
izloženosti IRF-a po osnovu faktoring finansiranja prema Zdravstvenoj ustanovi 
Apoteke Crne Gore „Montefarm“. Takođe, na Odboru je bilo riječi i o ugovorima o 
kreditu IRF-a sa šest opština kojima je izvršena konverzija potraživanja po osnovu 
dospjelih obveznica koje su opštine emitovale za potrebe ulaganja u infrastrukturne i 
ekološke projekte a za koje sredstva obezbjeđenja predstavljaju ugovori o cesiji sa 
Ministarstvom finansija iz čijeg se Egalizacionog fonda  IRF naplaćuje za dospjela 
potraživanja po navedenom osnovu. Takođe, na Odboru je  konstatovano da IRF nije 
izvršio obračun za utvrđivanje adekvatnosti kapitala iako ga na to obavezuju odredbe 
Zakona o bankama koje se odnose na upravljanje rizicima i ukazano na potrebu da se  
kroz izmjene Zakona o investicionim razvojnom fondu Crne Gore, između ostalog, 
definišu  odgovarajuće procedure za praćenje adekvatnosti kapitala sa stanovišta svih 
rizika kojima je, ili može biti izložen kao i metodologija obračuna koeficijenta 
solventnosti. 
           Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: visinu  sredstava 
koja su kroz faktoring finansiranje utrošena na rješavanje problema nelikvidnosti 
preduzeća; mogućnost predlaganja zakonskog rješenja koje bi omogućilo da povjerioci 
u što kraćem roku regulišu svoje finansijske obaveze; sistem unutrašnje kontrole i 
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rezultati kontrole 292 projekata kao i mogućnost  IRF-a da kreditno podrži 
refinansiranje duga opštine Kolašin. 
            Tokom  upoznavanja sa Izvještajem IRF za 2014.godinu,Odbor se osvrnuo i na 
realizaciju četiri skupštinska zaključka od ukupno šest  (2, 3, 5 i 6) koje je Skupština 
Crne Gore usvojila povodom razmatranja Izvještaja o radu Investiciono-razvojnog 
fonda za 2012.godinu („Sl list Crne Gore„ br 56/13), i za koje je Odbor prilikom 
razmatranja Izvještaja za 2013.godinu konstatovao da su djelimično realizovana.  
            Odbor je konstatovao da se može smatrati da  je zaključak 6, koji se odnosi na rok 
za dostavljanje Izvještaja realizovan dok su zaključci 2, 3 i 5 djelimično realizovani uz 
konstataciju da je ostvaren napredak u odnosu na prethodnu godinu.  
        Odbor, shodno Poslovniku Skupštine i Zakonu o investiciono–razvojnom fondu 
Crne Gore, nije glasao o Izvještaju jer se isti dostavlja na upoznavanje, ali je najavio 
mogućnost   predlaganja zaključaka.  
 
Šesta tačka –TEKUĆA PITANJA 
 

Predsjednik Odbora podsjetio je:  
a) članove da je za 24. jul 2015. godine sazvana 111. sjednica Odbora na kojoj će biti 

razmotrene sledeće tačke dnevnog reda: 
1. Predlog zakona o izmjeni i dopuni Zakona o zaštiti depozita, koji je podnio 

poslanik Aleksandar Damjanović; 
2. Sprovođenje Zakona o budžetu Crne Gore za 2015. godinu, u dijelu koji se 

odnosi na primjenu člana 11 stav 1 alineja 4, odnosno, obezbjeđenje sredstava za 
izmirenje obaveza Fonda za zdravstvo i javnih zdravstvenih ustanova u iznosu 
od 36 miliona eura; 

3. Izvještaj o stanju na tržištu osiguranja u Crnoj Gori za 2014. godinu i 
4. Tekuća pitanja. 
b) da je 17. jula 2015. godine dostavljena radna verzija Protokola o saradnji između 

Državne revizorske institucije i Odbora za ekonomiju, finansije i budžet. Ukazao 
je da Strateškim planom razvoja DRI za period 2012-2015. godina, u okviru 
strateškog cilja „Unapređenje komunkacionih politika“, jedna od predviđenih 
aktivnosti podrazumijeva da će DRI donijeti Protokol o saradnji sa skupštinskim 
Odborom za ekonomiju, finansije i budžet. Radna grupa koja je sastavljena 
nakon sastanka između predstavnika Odbora, DRI i NVO Institut alternativa, 
održanog 29. aprila 2015. godine, je usaglasila tekst koji je proslijeđen članovima 
Odbora i članovima Senata DRI. Naveo je da je potrebno da članovi Odbora do 
24. jula 2015. godine, dostave eventualne primjedbe i sugestije u odnosu na 
dostavljeni dokument. 

*     *     * 
Sjednica je završena u 12:35  časova. 

*     *     * 
Broj: 00-63-7/15- 
SEKRETARKA SEKRETARIJATA ODBORA                               PREDSJEDNIK ODBORA 
Nađa Vukićević, s.r.                    mr Aleksandar Damjanović, s.r. 
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110. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet, 
održana 20. jula 2015. godine 

REZULTATI GLASANJA 
 

O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIV AKTA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 

PREDLOG ZAKONA 
O DOPUNAMA 
ZAKONA O 
REGIONALNOM 
RAZVOJU, koji su 
podnijeli poslanici: 
Azra Jasavić, Srđan 
Perić, Goran Tuponja i 
Darko Pajović 

Aleksandar Damjanović 
Almer Kalač 
Milutin Đukanović 
Goran Tuponja 
 

 Zoran Jelić 
Veljko Zarubica 
Rešid Adrović 
Filip Vuković 

PREDLOG ZAKONA 
O IZMJENI ZAKONA 
O POREZU NA DOBIT 
PRAVNIH LICA, koji 
su podnijeli poslanici: 
Azra Jasavić, Srđan 
Perić, Goran Tuponja i 
Darko Pajović 

Aleksandar Damjanović 
Almer Kalač 
Milutin Đukanović 
Goran Tuponja 
 

 Zoran Jelić 
Veljko Zarubica 
Rešid Adrović 
Filip Vuković  

PREDLOG ZAKONA 
O DOPUNI ZAKONA 
O POREZU NA 
NEPOKRETNOST, koji 
su podnijeli poslanici: 
Azra Jasavić, Srđan 
Perić, Goran Tuponja i 
Darko Pajović 

Aleksandar Damjanović 
Almer Kalač 
Milutin Đukanović 
Goran Tuponja 
 

 Zoran Jelić 
Veljko Zarubica 
Rešid Adrović 
Filip Vuković  

PREDLOG ZAKONA 
O DOPUNI ZAKONA 
O DOPRINOSIMA ZA 
OBAVEZNO 
SOCIJALNO 
OSIGURANJE, koji su 
podnijeli poslanici: 
Goran Tuponja, Srđan 
Perić, Azra Jasavić i 
Darko Pajović 

Aleksandar Damjanović 
Almer Kalač 
Milutin Đukanović 
Goran Tuponja 
 

 Zoran Jelić 
Veljko Zarubica 
Rešid Adrović 
Filip Vuković  

 


